
 

 

Stormgade 2-6 

1470 København K 

Telefon 72 28 24 00 

 
Folketingets Indenrigs- og Boligudvalg  

 

Svar på spørgsmål fra Heidi Bank (V) stillet den 14. oktober 2021.  

Spørgsmål nr. 27: 

Har ministeren gjort sig overvejelser om, hvorvidt ventelisterne kan gøres indkomstaf-

hængige? 

Svar: 

Den almene boligsektor er for alle. Det er min opfattelse, at indkomstafhængige vente-

lister i hele sektoren vil modvirke en blandet almen boligsektor. Det bemærkes, at der 

er indført obligatoriske fleksible kriterier vedrørende beskæftigelse og uddannelse i de 

udsatte boligområder – netop for at sætte ind i de almene boligområder, hvor der er et 

problem.  

 

Med venlig hilsen 

Kaare Dybvad Bek 
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